



## **BLESSED GRACE CHURCH**

蒙恩教会

### **PROXY FORM**

代理权表格

I, 我 \_\_\_\_\_

of (full address)住（住址）\_\_\_\_\_

being a member of Blessed Grace Church hereby appoint 身为蒙恩教会的成员在此委派

Name 姓名	Address 住址	NRIC/Passport Number 登记/ 护照号码

or whom failing 或是

--	--	--

as my proxy and on my behalf at the Annual General Meeting of the Church to be held on Wednesday, 30<sup>th</sup> March 2022 at 7.30PM and at any adjournment thereof,  
为我的代理人来代我在教会在 3 月 30 日 2022 年星期三 7 点 30 分或延期举办的常年大会投选

\_\_\_\_\_  
Signature

签名

Dated :

日期:

**NB:**

***Every member entitled to attend and vote at the meeting may appoint a proxy to attend and vote in his stead. A proxy must be a member of the Church. This proxy form must be deposited at the Registered Office of the Church or by electronic mail not later than 48 hours before the time of holding the meeting.***

***每个有权参加和投选的成员都可授权于代理人来代他投选。代理人必须是教会的成员。这代理表格必须在常年大会开始之前置于或电邮至教会登记的办公室不超过 48 小时。***

***Proxy Form must bear the original signature of the member, facsimile signature is not accepted.***  
***代理表格必须显示成员的原版的签名，复制本的签名一概不接受。***